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Kedves Sándor Testvér! 
 
Régen hallottam felőletek. Érdekel, hogy vagytok. Hallom a rádióban, hogy Szlovákiában is 
egyre terjed a járvány. Nem vagytok-e betegek? Hogy vagytok szellemben? Egyáltalán bármi 
érdekel, amit úgy gondolod, hogy elmondhatsz nekem. Vagy ha olyan van, amit a testvérekkel 
is megoszthatok (feltehetek a honlapra), mert őket is érdekli a hogylétetek, hiszen 
imádkozunk értetek. 
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Drága Imre bácsi - Testvérem az Úr Jézus Krisztusban! 
 
Nagyon szépen köszönöm az érdeklődését, és jól esett olvasni, hogy a debreceni testvérek 
imában hordoznak. Szívem mélyén mindennap fájdalommal élem meg, hogy ebben a 
koronavírussal fertőzött világban nem tarthatok személyes kapcsolatot a szellemi 
testvéreimmel. De megtapasztalom az Úr Jézus Krisztus jelenlétét, vezetését és 
munkálkodását mind az én, mind a családom és a környezetem életében. 
Ha az Igével szeretném ezt az állapotomat alátámasztani, akkor legjobban az Apostolok 
cselekedetei 27. részben leírtak jellemzőek rám. Az Úr nemrégen a 22. vers második felével 
biztatott: „Mert egy lélek sem vész el közületek, csak a hajó.”, és a 24. vers második felével: 
„és Isten ajándékba adta neked mindazokat, akik veled hajóznak.” 
De megéltem már a szeretteim körében a virágvasárnapi hozsánnázást is, és utána a 
nagypénteki „feszítsd meg”-et is. Nagyon hálás vagyok az Úrnak, hogy vasárnaponként a 
legszűkebb családi körben le tudunk ülni az Ige mellé, és tudunk együtt imádkozni, annak 
ellenére, hogy a legidősebb fiunk életében megengedte az Úr a Máté 12,43-45 igerészek 
megélését, és most komoly depresszióban szenved.  
A koronavírus járványt egyelőre az Úr nem engedte meg a családunkban, se a 
környezetünkben, annak ellenére, hogy a legkisebb fiunk a tanulmányai folytán egy hete járt 
kiküldetésben, Németországban, s hazajövet a kivizsgálása negatív lett. Betartjuk a 
törvényeket és az előírásokat a járvánnyal kapcsolatban, mivel a feleségem sem szeretné 
megfertőzni az öregotthonban az ott lakókat, ahol dolgozik. 
A „Van vagy nincs koronavírus-járvány” c. levélhez annyit szeretnék üzenni azoknak, akik 
nem hisznek a járvány létezésében, hogy a héten halt meg Szlovákiában egy 48 éves orvos 
koronavírusban, akinek különösebben komoly betegségei nem is voltak. 
Hálás vagyok az Úrnak azért, amit a debreceni igehirdetések által kapok, hiszen csak Ő tudja, 
hogy mikor mire van szükségem, és gondoskodik róla, hogy meg is halljam a csendességben. 
Én az Úrtól missziói területként a családomat és a környezetemet kaptam, és áldom és 
magasztalom az Urat, hogy erre a szolgálatra felkészített és megajándékozott ehhez szükséges 
kegyelmi ajándékkal. 
Hálás vagyok azokért az alkalmakért is, amelyeket együtt tölthettem a debreceni testvérekkel. 
Isten megáld minket mindennap bőséges földi kincsekkel is, amiért szintén hálásak vagyunk, 
és láthatom, hogy akikért naponta könyörgök, az Úr viszi őket a szoros kapu felé. 
Köszönöm a Testvérek imáit, és ha Imre bácsi jónak látja, levelemet megoszthatja a 
Testvérekkel. 



A Róma 8:38,39 igeversekkel szeretném köszönteni a Testvéreket, készüljünk az Úr 
visszajövetelére, az elragadtatásra, s legyen az a legfontosabb számunkra, hogy készen 
legyünk ama napra. 
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